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PROTOKÓŁ NR XLV/2018 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PIŁAWIE GÓRNEJ 

Z DNIA 27 CZERWCA 2018 ROKU. 
 
Miejsce posiedzenia sala narad Urzędu Miasta. 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 9.30. 
Zakończenie posiedzenia godz. 11.30. 
Ustawowy skład Rady Miejskiej w Piławie Górnej 15 radnych. Obecnych na sesji 15 radnych, 
co stanowi 100 % ustawowego składu Rady. 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 
Na podstawie art. 25 ust. 1 Statutu Otwieram XLV sesję Rady Miejskiej w Piławie Górnej. 
Witam serdecznie Pana Pawła Hreniaka Wojewodę Dolnośląskiego. Witam panią Zuzannę 
Bielawską Burmistrza Piławy Górnej. Witam Państwa Radnych, kierownictwo oraz 
pracowników urzędu. Witam zaproszonych gości i media. 

  Ad. 2.  
  Wręczenie odznaczenia państwowego Burmistrz Piławy Górnej nadanego przez Prezydenta 
  Rzeczypospolitej Polskiej Andrzeja Dudę. Wręczenia odznaczenia w imieniu Prezydenta RP  
  dokona Wojewoda Dolnośląski Paweł Hreniak. 
  Przewodniczący Rady: 
   Zapraszam Pana Wojewodę i proszę o zabranie głosu. Uprzejmie proszę Państwa o powstanie. 
  Wojewoda Dolnośląski: 

Mam zaszczy w imieniu Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej Andrzeja Dudy wręczyć pani 
Burmistrz Zuzannie Bielawskiej Złoty Krzyż Zasługi za zasługi w działalności społecznej                      
i samorządowej. Sukcesy Pani Burmistrz są znane w Urzędzie Wojewódzkim.  Na uwagę 
zasługują budowa hali sportowej, czy remont budynku na placu Piastów Śląskich. Doceniona 
została działalność społeczną tj. współpraca z Caritasem i Klub Seniora. Nadane odznaczenie 
jest uhonorowaniem ponad 10 lat pracy na rzecz samorządu.  
Wojewoda dolnośląski złożył Pani Burmistrz gratulacje oraz życzył dalszej owocnej pracy. 

Następnie głos zabrała Burmistrz Zuzanna Bielawska, która podziękowała za tak zaszczytne 
wyróżnienie dodając, że w samorządzie pracuje już 26 lat. 
Przewodniczący Rady: 
Ogłosił przerwę. 
Po przerwie wznowiono obrady. 
Ad. 3 Stwierdzenie kworum. 
Na podstawie § 25 ust. 2 Statutu Gminy Piława Górna stwierdzam, że na sali znajduje się 15 
radnych, wobec powyższego obrady są prawomocne. Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 
Ad. 4 Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady: 
Zgodnie z § 18 ust. 4 Statutu Gminy Piława Górna otrzymali Państwo zawiadomienie                        
o planowanej sesji oraz porządek obrad. Chciałbym zaznaczyć, że 23 czerwca do biura Rady 
wpłynął wniosek od p. Burmistrz o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 7 a sesji 
zwołanej na dzień dzisiejszy projektu uchwały w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 
Piławy Górnej. Wprowadzenie w/w uchwały związane jest z wejściem w życie Rozporządzenia 
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Rady Ministrów z 15 maja 2018 roku w sprawie wynagrodzenia pracowników samorządowych. 
Wczoraj otrzymaliście Państwo projekt tej uchwały. W tym momencie proponuję 
umieszczenie tego projektu uchwały w porządku obrad w punkcie 7 a, pozostałe podpunkty 
otrzymały by kolejną numerację. Czy są jakieś uwagi do tej propozycji? Nie widzę. Wobec tego 
przystąpimy do głosowania. 
Następnie Rada w głosowaniu 15 głosami ‘za’, bez głosów wstrzymujących, bez głosów 
przeciwnych przyjęła zaproponowany porządek obrad po zmianach. 
Przewodniczący Rady: 
Będziemy pracowali na zmienionym porządku obrad i przechodzimy do realizacji punktu 5. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2. 
Ad. 5. Przyjęcie protokołu z XLIII i XLIV sesji Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Rady: 
Informuję, że protokoły z obrad XLIII i XLIV sesji Rady Miejskiej VII kadencji były wyłożone do 
wglądu w biurze Rady oraz bezpośrednio przed sesją. Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne 
uwagi. Wobec tego zgodnie z § 41 pkt. 1 w/w protokół uznaję za przyjęty. 
Ad.6. Informacja Burmistrza o podjętych działaniach między sesjami.    
Burmistrz: 
1.Odbyło się spotkanie sygnatariuszy Sudety 2030 w Lądku Zdroju i w Wałbrzychu – Stara 
kopalnia, które dotyczyło opracowywanej Strategii Sudety 2030. Jeżeli ktoś jest zaineresowany 
może zapoznać się z projektem. W Dzierżoniowie odbędą się konsultacje społeczne w/w 
sprawie. 
2.Uczestniczyłam w Radzie Pedagogicznej Szkoły Podstawowej w Piławie Górnej, na której 
przedstawiłam nowo powołanego Dyrektora Szkoły Danutę Zarębę. 
3. Uczestniczyłam w piknikach organizowanych przez Klub Sportowy „Piławianka oraz na 
ORLIKU- piknik charytatywny dla Milenki. 
4. Odbyła się uroczystość miejska tj. II konferencja pn. „Osada Braci Morawskich”, uświetniona 
odsłonięciem tablic pamiątkowych w parku miejskim i tabliczek na placu Piastów Śląskich. 
5. 16 i 17 czerwca odbyły się „Dni Piławy Górnej’. Była to bardzo udana impreza. 
6. Ostatni tydzień czerwca obfitował w uroczystości szkolne związane z zakończeniem roku 
szkolnego, w których uczestniczyłam. 
7. W miesiącu czerwcu odbyły się III Dni otwarte kopalni mające na celu promocję miasta, 
kopalni i minerały, które występują na naszym terenie. 
8. Został przekazany sprzęt strażacki dla Ochotniczej Straży Pożarnej o wartości 24.300 zł, który 
został zakupiony za otrzymaną dotację z Funduszu Pomocy Pokrzywdzonym – Fundusz 
Sprawiedliwości. 
9. W Piławie Górnej gościł Senator RP Aleksander Szwed 

   7. Rozpatrzenie projektu uchwały: 
    a) w sprawie; ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Piławy Górnej. 
Sekretarz Gminy: 
Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 2 ustawy z dnia 8 marca o samorządzie gminnym (tj. Dz.U. 
z 2018 r. poz. 994 z późn. zm.), do wyłącznej właściwości rady gminy należy ustalenie 
wynagrodzenia burmistrza. Uchwała przewiduje zmniejszenie dotychczasowego 
wynagrodzenia Burmistrza Piławy Górnej zgodnie z rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 
15 maja 2018 r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. (tj. Dz. U z 2018 
poz. 936). Od dnia 1 lipca 2018 roku będą obowiązywały nowe przepisy dotyczące 
wynagrodzenia pracowników samorządowych zatrudnionych na podstawie wyboru związku 
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z powyższym proponujemy wynagrodzenie zasadnicze 4700,00 zł., dodatek funkcyjny 1900,00 
zł., dodatek specjalny 40% -2640,00 zł oraz dodatek stażowy 940,00 zł. 
Przewodniczący Rady: 
Otwieram dyskusję 
Radna Halina Przepiórka: 

Kiedyś było wystąpienie o podwyżkę wynagrodzenia i ja nie poparłam tej uchwały. W dniu 
dzisiejszym na początku sesji Wojewoda wręcza odznaczenia za zasługi za pracę na rzecz 
miasta, a później obniżamy wynagrodzenie. Wiem, że to jest zgodne z przepisami, ale ja się 
wstrzymam od głosu. 

Skarbnik Gminy: 

Gminy różnie podchodzą do tego tematu, ale dla porządku prawnego, czyli uregulowania tej 
sytuacji rada tu nie ma wyboru, mimo, że w uzasadnieniu jest zapisane, że do wyłącznej 
właściwości rady należy ustalanie wynagrodzenia”. 

Przewodniczący rady: 

Uważam, że należy podjąć tą uchwałę, ponieważ rada musi działać zgodnie z obowiązującym 
prawem. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 10 głosami ‘za’, przy 2 głosach przeciwnych i 3 glosach 
wstrzymujących podjęła UCHWAŁE NR 199/XLV/2018, która stanowi załącznik nr 3. 

    b) w sprawie: ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
    oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie  
    Gminy Piława Górna, 
Burmistrz: 
W dniu 9 marca 2018 r. weszła w życie ustawa z dnia 10 stycznia 2018 r. o zmianie ustawy 
o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (Dz. U. z 2018 r. poz. 310), na 
mocy, której Rada Gminy ma obowiązek ustalenia w drodze uchwały maksymalnej liczby 
zezwoleń na sprzedaż oraz sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych oraz zasad 
usytuowania na terenie Gminy miejsc sprzedaży oraz sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych. Dodatkowo, na podstawie art. 12 ust. 4 ww. ustawy, Rada Gminy może ustalić 
ograniczenia w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych, prowadzonej między 
godziną 22.00 a 6.00. Na podstawie w/cytowanych przepisów ustala się maksymalną liczbę 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych do spożycia poza miejscem sprzedaży w ilości 
75 zezwoleń oraz do spożycia w miejscu sprzedaży w ilości 17 zezwoleń, co łącznie wynosi 
92 zezwolenia. Limity zezwoleń zostały obniżone, jednak nie spowoduje to utraty zezwoleń 
przez już działające punkty sprzedaży. Wprowadzone zmiany spowodują pełniejszą realizację 
celów ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, takich jak: 
ograniczanie dostępności alkoholu, ochrona miejsc uznanych za szczególnie istotne ze 
społecznego punktu widzenia, a ograniczenie dostępu do alkoholu w godzinach nocnych 
zmniejszy uciążliwość dla mieszkańców miasta spowodowaną zakłócaniem ciszy nocnej. 
Uchwała nie rodzi skutków finansowych po stronie wydatków. Uchwały wydane na podstawie 
poprzedniego stanu prawnego zachowują moc do dnia wejścia w życie nowych uchwał, 
nie dłużej jednak niż przez okres 6 miesięcy od dnia wejścia w życie ustawy zmieniającej. 
Wobec powyższego podjęcie uchwały jest zasadne. 
Przewodniczący Rady: 
Proszę o przedstawienie stanowiska połączonych komisji. 
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W imieniu członków połączonych komisji Rady głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu i 
Infrastruktury Społecznej Małgorzata Wiącek, która poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
Przewodniczący Rady; 
Otwieram dyskusję. Czy są pytania do tego projektu? 
Radny Marcin Chrobak: 
Pootrzymuję swoje stanowisko, które wyraziłem na posiedzeniu komisji, a dotyczące 
paragrafu 3 tej uchwały, czyli ograniczenia czasu, gdyż dotyczy to tylko jednego podmiotu. 
Radna Halina Przepiórka: 
Czy lokale gastronomiczne zgodnie z zapisem paragrafu 3 też będą musiały ograniczyć 
sprzedaż do godz. 23.00? 
Zastępca Burmistrza: 
Ten zapis dotyczy tylko handlu detalicznego, czyli sklepów. Nie dotyczy to gastronomi.  
Radna Halina Przepiórka: 
W uzasadnieniu jest napisane, że osoby, które uzyskały koncesję sprzedaży to nie dotyczy, ale 
w momencie, kiedy im się skończy ten termin i będą musieli uzyskać nowe koncesje, czy to 
będzie dotyczyło ich? 
Zastępca Burmistrza: 
Zakaz sprzedaży poza miejscem sprzedaż, a po za miejscem sprzedaż są to sklepy. 
Radna Teresa Budzyk: 
Czyli należy rozumieć, że w restauracji, jeżeli działa to po 23 można tam pójść i kupić piwo na 
przykład. 
Zastępca Burmistrza: 
Tak. 
Radna Teresa Budzyk: 
Moje zdanie jest takie, że każdemu należy się spokój, a zwłaszcza w godzinach nocnych i skoro 
alkohol powoduje, że nie ma tego spokoju w nocy to uważam, że powinno się tak zrobić. 
Jestem za tą uchwałą dlatego, że nie mamy innych instrumentów. Nie możemy dziś stwierdzić, 
że zakaz coś pomoże, być może tak. Póki co nie mamy innej możliwości, bo nie mamy policji. 
Uważam, że skoro jest ustalona cisza nocna, porządek nocny to należałoby podjąć tą uchwałę. 
Radny Marcin Chrobak: 
Sprzedaż w miejscu sprzedaży, ale w barze też można kupić alkohol na wynos po godzinie 23. 
Zastanawia mnie fakt kto będzie kontrolował to czy ktoś idąc do baru po godz. 24 nie kupi 
sobie alkoholu do domu. Kto to skontroluje, bo ja sobie tego nie wyobrażam. Kolejna rzecz, 
którą chciałem powiedzieć to gdybyśmy mieli tak mocno ingerować w rzeczy związane ze 
sprzedażą alkoholu i tak mocno realizować cele z ustawy o wychowaniu w trzeźwości to 
przecież ustawodawca dal możliwość, czyli do godziny 22. Skoro my mówimy o godz. 23 jest 
to ewidentnie ingerencja tylko i wyłącznie w jeden podmiot. 
Radna Teresa Budzyk: 
Uchwałodawcą jesteśmy my więc zróbmy do 22. 
Burmistrz: 
Jestem za. Ten zapis w uchwale jest pierwszym krokiem do ograniczenia sprzedaży i spożycia 
alkoholu w mieście. 
Radna Teresa Budzyk: 
Dużo o tym myślałam, rozmawiałam z mieszkańcami, otrzymywałam odpowiedz nie od razu, 
tylko po dwóch, trzech dniach. Wszystkie informacje miałam takie, żeby ograniczyć tą 
sprzedaż. W ustawie są ustalone odległości z czy do końca też się nie zgadzam, bo uważam, że 
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każde miasto, każde miasteczko ma swoją specyfikę i np. inna odległość będzie w Krakowie, 
inna w Warszawie, bo są inne potrzeby tej odległości, a inne w takiej miejscowości jak Piława 
Górna. W miejscu, gdzie jest kościół ta odległość jest za mała. 
Radna Halina Przepiórka: 
Ja widzę problem też z drugiej strony. Wszyscy jak tutaj jesteśmy zdajemy sobie sprawę, że 
ten podmiot, w którym jest całodobowa sprzedaż alkoholu jest sklepem, który przedsiębiorcy 
pomaga w utrzymaniu stacji benzynowej na terenie Piławy. Zastanawiam się nad tym, czy 
jeżeli przedsiębiorca nie będzie miał korzyści z tego to w pewnym momencie może dojść do 
tego, że Piława zostanie bez stacji benzynowej. 
Radna Bogusława Barwacz: 
Jestem za tą uchwałą, ponieważ nie jesteśmy wstanie postawić policjanta przy każdym sklepie, 
czy każdym mieszkańcu. My jesteśmy radnymi i my jesteśmy osobami, która są 
odpowiedzialne za to jak w tym mieście zapobiegamy nadużywaniu alkoholu. 
Przewodniczący Rady: 
Jako rada musimy mieć na względzie to czego oczekują mieszkańcy. Też rozmawiałem z 
mieszkańcami i być może trafiłem do innej grupy. Temat jest trudny i wielowątkowy i nie taki 
prosty do rozmowy. Jedni mieszkańcy mówią, że im nie przeszkadza i że ograniczenie nie 
będzie miało wpływu na zachowania nocne. Myślę, że każdy z Państwa zagłosuje tak jak 
uważa, bo ta dyskusja niewiele zmieni i proszę już o ostatni głos w tej dyskusji. 
Zastępca Burmistrza: 
Chciałabym się odnieść do wypowiedzi radnej Przepiórki. Z moich obserwacji wynika, że 
przedsiębiorca ten nie tylko w Piławie się wspomaga dodatkowym handlem, on sprzedaje 
jeszcze płody rolne, meble, sprzedaje opał 
Radny Arnold Kordasiewicz: 
Jesteśmy grupą osób, która wybrali mieszkańcy Piławy Górnej. Powinniśmy działać dla dobra 
ogółu. Wiemy jaka jest sytuacja na terenie Piławy Górnej, wiemy jaka jest kwota sprzedaży 
więc jest to naprawdę poważny problem. Uważam, że nawet powinniśmy ograniczyć do 
godziny 22. Proszę mi wierzyć widzę to na co dzień. Spotykam tych ludzi, często też dzieci, 
które są w wieku 14-15 lat. Proszę się naprawdę zastanowić, dlaczego Państwo chcieliby 
utrzymać tą sprzedaż. Proszę nie zwracać uwagę na jednego człowieka jest to problem 
naprawdę poważny. Walczymy z narkomanią, walczymy z alkoholizmem i wydaje mi się, że 
powinno być zero tolerancji dla problemu jaki dotknął nasze miasto.  
Radny Marcin Chrobak: 
Dlatego właśnie powinniśmy być przeciwko tej uchwale i zmienić na 22 i pokazać, że to jest 
walka z problemem a nie z przedsiębiorca. 
Radny Arnold Kordasiewicz: 
Składam wniosek, aby zapis w uchwale w paragrafie 3 zmienić zamiast od 23 do 6 na 22 do 6. 
Przewodniczący Rady: 
Pozwolicie państwo, że ten zapis odczytam, żeby nie było wątpliwości „§ ………………. Kto z 
państwa jest za tym, aby ten paragraf zmienić i przychylić się do wniosku radnego 
Następnie Rada w głosowaniu 10 głosami „za’, przy 4 głosach wstrzymujących, bez głosów 
przeciwnych. 
Przewodniczący rady; 
Na sali jest obecnych 15 radnych. Wynika z głosowania, że ktoś nie zagłosował. Ogłaszam 
reasumpcję głosowania, ponieważ są wątpliwości. Kto jest za wnioskiem radnego o zmianę 
zapisu w paragrafie 3. 
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Następnie Rada w glosowaniu 10 głosami za, przy 5 glosach wstrzymujących, bez głosów 
przeciwnych przyjęła wniosek radnego. 
Radna Małgorzata Wiącek: 
Zakazy uważam nic nie zmienią jest to przykre, ale prawdziwe, tym bardziej, że obserwuje w 
centrum miasta punkt, pod którym są ludzie spożywający alkohol i jest też punkt za parkingiem 
przy poczcie. 
Zastępca Burmistrza: 
Takie rzeczy zgłasza się na policję. 
Przewodniczący Rady: 
Ta uchwała wywołała dyskusję i uważam, że to dobrze. Zastanawiam się czy nie powinniśmy 
jakiejś ankiety przeprowadzić wśród mieszkańców. Ja będę głosować przeciw tej uchwale, bo 
uważam, że za szybko podejmujemy tę decyzję. 
Burmistrz: 
Zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości nie ma obowiązku konsultacji w/w zapisów. 
Radny Krzysztof Bielawski: 
W związku z tym, że ta uchwała jest bardzo ważna dla naszej społeczności lokalnej wnoszę o 
zarządzenie głosowania imiennego nad podjęciem uchwały. 
Przewodniczący Rady: 
Został zgłoszony wniosek o głosowanie imienne. kto z państwa jest za 
Następnie Rada w głosowaniu 11 glosami ‘za”, bez głosów przeciwnych, przy 4 glosach 
wstrzymujących przyjęła wniosek radnego. 
Przewodniczący Rady: 
Przystępujemy do glosowania. Będę kolejno wyczytywał nazwiska radnych i proszę 
opowiedzieć się za, przeciw lub wstrzymałem się od głosu.  
Imienny wykaz głosowania radnych Rady Miejskiej w Piławie Górnej na sesji w dniu 27 czerwca 2018 

roku -projekt uchwały w sprawie: ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 
na terenie Gminy Piława Górna, 

Lp. Imię i nazwisko obecny Nieobecny Głos „za” Głos 
„przeciw” 

Głos 
„wstrzymujący” 

1. Krzysztof Bielawski  
x 

 x   

2. Anetta Burek - 
Uchman 

x   x  

3. Teresa Budzyk x 
 

 x   

4. Bogusława Barwacz  
x 

 x   

5. Agnieszka Ceglarz  
x 

  x  

6. Tadeusz 
Chrzanowski 

 
x 

 x   

7. Bożena Dziendziel  
x 

   x 

8. Arnold Kordasiewicz  
x 

 x   

9. Jarosław Łoin  
x 

  x  

10. Dariusz Madejski    x  
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x 

11. Tomasz Piech x 
 

  x  

12. Halina Przepiórka  
x 

   x 

13. Barbara Świetlik  
x 

 x   

14. Małgorzata Wiącek  
x 

   x 

15 Marcin Chrobak  
x 

  x  

 

Liczba radnych biorących udział w głosowaniu                                      15 radnych 

Głosy „za”                                                                                                  6 radnych 

Głosy „ przeciw”                                                                                        6 radnych 

Głosy „wstrzymujące się „                                                                         3 radnych 
Przewodniczący Rady: 

Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, że uchwała w sprawie: ustalenia maksymalnej 
liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Piława Górna nie została 
podjęta, ponieważ nie uzyskała wymaganej liczby głosów za. 
 

    c) w sprawie: dokonania zmian w budżecie Gminy Piława Górna na 2018 rok, 
Skarbnik Gminy: 
Omówiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie: dokonania zmian w budżecie 
Gminy Piława Gorna na rok 2018, który stanowi załącznik nr. 
Przewodniczący Rady: 
Ponieważ projekt uchwały nie był opiniowany na posiedzeniu komisji otwieram dyskusję. 
Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przejdziemy do głosowania. 
Następnie Rada w głosowaniu 14 głosami za, bez głosów przeciwnych, bez głosów 
wstrzymujących podjęła UCHWALE NR 200/XLV/2018, która stanowi załącznik nr 4. 
Na sali w trakcie głosowania obecnych 14 radnych. 
    d) w sprawie: dokonania zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Piława Górna, 
Skarbnik Gminy: 
W załączniku Nr 1 do uchwały Wieloletnią Prognozę Finansową dostosowano 
do kwot ujętych w budżecie. W załączniku Nr 2 do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej dokonano zmiany finansowania przedsięwzięcia pn: „Rewitalizacja 
budynku przy Placu Piastów Śląskich 4” ujętego w grupie wydatków na programy, projekty 
lub zadania zawiązane z programami realizowanymi z udziałem środków, o których mowa w 
art. 5 ust. 1 pkt. 2 i 3 ustawy z dnia 27.08.2009r o finansach publicznych w związku z pismem 
Urzędu Marszałkowskiego. Wydłużono okres realizacji zadania do roku 2020. Wprowadzono 
nowe przedsięwzięcie bieżące pn: „Bieżące utrzymanie terenów rekreacyjnych na terenie 
Gminy Piława Górna” w grupie wydatków na programy, projekty lub zadania pozostałe (inne 
niż wymienione w pkt. 1.1 i 1.2). Celem zadania jest bieżące utrzymanie terenów 
rekreacyjnych Gminy Piława Górna polegające na przeprowadzaniu kontroli urządzeń 
zabawowych oraz boisk sportowych, utrzymanie porządku i estetyki (w tym koszenie 
nawierzchni zielonych) na terenach objętych zadaniem. Okres realizacji zadania obejmuje 
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lata 2018-2020.  Obliczone relacje spłat zobowiązań finansowych i kosztów ich obsługi 
spełniają wskaźnik określony w artykule 243 ufp - nie przekraczają dopuszczalnego poziomu. 
Przewodniczący Rady: 
Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przejdziemy do głosowania. 
 
Następnie Rada w głosowaniu 14 głosami za, bez głosów przeciwnych, bez głosów 
wstrzymujących podjęła UCHWALE NR 201/XLV/2018, która stanowi załącznik nr 5. 
Na sali w trakcie głosowania obecnych 14 radnych. 
 
Ad.8. Zapytania i wnioski radnych. 
Przewodniczący Rady: 
Czy mają państwo jakieś zapytania i wnioski? 
Radna Halina Przepiórka: 
Na ul. Fabrycznej przy budynku wielorodzinnym po opadach deszczu robi się kałuża prawie do 
zakrętu w kierunku DINO, czy był tam robiony już odbiór? 
Zastępca Burmistrza: 
Nie było jeszcze odbioru. Wykonawca ma przedstawić program naprawczy. 
Radna Halina Przepiórka: 
Na końcu tej remontowanej ulicy są połamane stare krawężniki, czy będą one wymienione? 
Zastępca Burmistrza: 
Wykonawca miał ustalony zakres robót i musiał się włączyć do starego. 
Przewodniczący Rady: 
Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do następnego punktu. 

    Ad.  9. Sprawy różne. 
Przewodniczący Rady: 
Do biura rady wpłynęło pismo WiK w Dzierżoniowie dot. regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków, jeżeli Państwo będziecie mieli jakieś uwagi proszę je składać na 
piśmie w biurze rady, bądź do p. Zastępcy Burmistrza. 
Ad. 10. Zakończenie sesji. 
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad zakończył sesję 
Rady Miejskiej w Piławie Górnej zwołaną na 25 czerwca 2018 roku. 
Ustalono termin następnej sesji na 29 sierpnia 2018 roku o godz. 10.30. 
Protokół sporządziła J. Najwer inspektor ds. obsługi RM. 
 
 
 
 
 
 
 


